



天后中英文幼稚園

ST039/2020

有關停電及食水等供應之停課安排

敬啟者：

本園日前接獲大興邨房屋處通知，與本園校舍相連之興盛樓於3月8日(星期一)全座所有單位(包括本校)，將由上午9時至下午6時暫停電力及食水供應，當中包括照明系統、消防、保安、電視、室內電話、寬頻網絡訊號及食水同時暫停供應，本園亦受影響，為了小朋友的健康及安全，故是日將停課一天。不便之處，敬希見諒！

上通知
貴家長



天后中英文幼稚園啟
二零二一年三月一日

回 條

ST039/2020

有關停電及食水供應之停課安排

本人為_____班_____學生家長，已知悉上述 2021年3月8日

(星期一)有關學校接獲電力、食水等暫停供應之通知，需停課安排事宜。

此 覆
天后中英文幼稚園

家長簽署：_____

日 期：_____



Regina Coeli Anglo-Chinese Kindergarten

ST039E/2020

“Class suspension arrangement that temporary shutdown of all facilities and supply”

Dear Parents,

Our School received a notice from the Housing Department of Tai Hing Estate, the following facilities will be shutdown on 8th March 2021(Monday) during the inspection including fresh water supply, electricity supply, CABD system, fire services installation etc. from 9:00 am.to 6:00 pm. For the health and safety of children, classes will be suspended on that day. Classes will resume normal on 9th March 2021.



Regina Coeli Anglo-Chinese Kindergarten
1st March 2021

Reply Slip

ST039E/2020

“Class suspension arrangement that temporary shutdown of all facilities and supply”

I am notified of the above notice of the Class suspension arrangement that temporary shutdown of all facilities and supply.

(May the class teacher please pass to our HT, Miss Yung for collection).

Student's Name : _____
Class : _____
Parent Signature : _____
Date : _____